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Protokół Nr 3/2023
z posiedzenia Komisji Rewiryj.tej odbytego

w dniu 17 mĄaza?3 roku.

Ad pkt 1.

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Grzegorz Baran witaj4c
na wstępie wszystkich członków.
Stwierdził,, ie na stan 5 cztonków zgodnie z list4 obecnoŚci w posiedzeniu
udziałbierze 5, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Następnie Przewodniczący Komisj i powitał:

- Henryka Koniecznego - Wójta Gminy Fałków,
- Krzysztofa Bajora - Z-cę Wójta Gminy,
- Annę Wajnberger - Skarbnika Gminy Fałków
- Piotra Gonerkę - Przewodnicz4cega Rady Gminy

Lista obecnoŚci stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokofu.

Ad pkt 2.

Przewodniczący Komisji zapoznał Z proponowanym porządkiem
posiedzenia. Do porzędku nię wnięsiono innych uwag i został' on jednogłoŚnie
przyjęty w następujQcym brzmieniu:

1. otwarcie posiedzęnia i stwierdzenie quorum.
f . P rzyjęcie porządku posied zęnia Komisj i.
3 . Przyjęcie protokotu ze wspólnego posiedzenia Kom isji z dnia 21 kwiętnia

zAn roku.
4. Wypracowanie opinii w sprawie wykonania budzetu Gminy FałkÓw zalaZf

rok oraz udzięlęnia absolutorium dla Wójta Gminy.
5. Wnioskii zapytania, sprawy róŻne.

L



6 . Zakończęnię posiedzenia.

Ad pkt 3.

Następnie Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Ze wspólnego
posiedzenia Komisji odbytego w dniu 21 kwietnia}Af3r.

Ad pkt 4.

W tym punkcie prowadzący udzielit głosu Skarbnik Gminy Fałków Annie
Wajnberger, która omówiła sprawozdanie z wykonania Budzętu Gminy Fałków
za 2022 rok oraz odcz1tała uchwałę nr 56l2an Iv Składu orzekającego
Regionalnej lzby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 26.04.2An r. w sprawie
opinii o Sprawozdaniach z wykonania budzetu Gminy Fałkow za7aff rok wraz
Pani Skarbnik poinformowała, Że dokumenty zostały opublikowane
w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie naszej gminy w zaVJadce,,Budzet
fjff".
w dyskusji nad przedstawionymi dokumentami Komisja jednomyŚlnie
stwięrdziła, Że zarówno dochody jak i wydatki w Budzecie Gminy Fałków za
2022 rok zostĘ prawidłowo ztea|tzowane. Wobec powyzszego Komisja
jednomyślnie wydała pozyĘwną opinię w sprawie wykonania Budzetu Gminy
Fałków za 202f rok oraz w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie prą,jęła
wniosęk w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Fałków. Wniosek,
protokół z gtoŚowania wniosku Komisji w sprawie udzielenia absolutorium
Wójtowi Gminy Fałków oraz opinia w sprawie wykonania Budzetu Gminy Za
2022 rok stanowiązałącznik Nr 3 do protokółu.

Ad pkt 5.

W tym punkcie głos zabrał radny, a zarazęm Przęwodnicz4cy Rady
Gminy Piotr Gonerka, ktÓry pogratulował wójtowi i radzie za prawidłowe i
zgodne wykonanie Budzetu Gminy Fałków zaf}ff rok.
Następnie radny Jarosław Kaczmarek zapytał' co dalej z budowQ drogą w
Papierni.
wójt Henryk Konieczny odpowiędziat, ze chcięlibyśmy ją w tym roku zrobtć,.

Nie było innych wolnych wnioskÓw w czasie posiedzenia Komisji.



Ad pkt ó.

W nviązku Zę zrealizowaniem porządku posiedzenia Przewodniczący
Komisji podziękował wsrystkim zaudział i zam|<nąt posiedzenie.

Na Ęm protokół zakonczona.

Protokótowała:
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